



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條, 公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
305178303	A  B 	25, 35	30-10-2020	Pomme Limited (果儀有限公司) 9th Floor, Yue Hing Building, Nos. 101-105 Hennessy Road, Wanchai HONG KONG	DIAMI INTELLECTUAL PROPERTY COMPANY LIMITED Suite B, 12/F, One Capital Place 18 Luard Road, Wanchai HONG KONG
305346838	Elix	32	21-08-2020	寶恩企業有限公司 (PIONEER ENTERPRISES LIMITED) 香港 上環幹諾道中 133	集佳知識產權有限公司 香港 九龍旺角洗衣街 39-55 號 金雞廣場 12 層 1201 室

號
誠信大廈六樓 606
室

305431004

A



42

15-01-2021

羅天榮
香港
新界元朗八鄉錦上
路元崗村 428 號
斌逸雅苑 19 座 1
樓

羅天榮
香港
新界元朗八鄉錦上路元
崗村 428 號
斌逸雅苑 19 座 1 樓

B

